
 

P R O T O K Ó Ł  Nr  5.2012 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony 

Środowiska 
 

      odbytego w dniu   08 sierpnia 2012 roku 
 
w sali narad Urz ędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 

1. WACŁAW LASKOWSKI   - ………………………. 
 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JERZY  MOCH         - ……………………… 
 

Członkowie: 

3. DANUTA KALETA     - ……………………….  
 

4. HALINA  LEMPEK    - …………………… .… 
 

5. JÓZEF PACHOLAK     - ………………………. 
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 5.2012 z dnia             
08 sierpnia 2012  – godz. 8 00  

 
1. Analiza poziomu zaawansowania inwestycji Gminy Ustka – wyjazd 

w teren. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                      

10 sierpnia 2012 roku. 
4. Analiza zrealizowanych dofinansowań i składanych wniosków. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski 

 
 
 

        W posiedzeniu, któremu przewodniczył Wacław Laskowski –  
Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy 
obecności stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna 
Sobczuk – Jodłowska – Wójt, Pani Jadwiga Dic –  Skarbnik Gminy, Pan 
Bogdan śabiński – Przewodniczący Rady Gminy. 
Przewodniczący Komisji Wacław Laskowski o godzinie 800 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iŜ 
zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co 
wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w  porządek obrad:                  
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 
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Ad. 1.  Analiza poziomu zaawansowania inwestycji Gminy Ustk a 

– wyjazd w teren. 
 
 
 

Zgodnie z porządkiem obrad, Komisja udała się w teren celem lustracji 
zaawansowania inwestycji  Gminy Ustka zgodnie  z zakresem realizacji 
zadań inwestycyjnych realizowanych w 2012 roku stanowiącym zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
Ponadto, Komisja zlustrowała poziom prac realizowanych na oczyszczalni 
ścieków, drogi betonowe i chodnik w miejscowości Duninowo  
 
 
 
W wyniku dokonanej lustracji terenowej, Komisja nie  wnosi 
zastrze Ŝeń i jest usatysfakcjonowana realizacj ą zadań 
inwestycyjnych. 

 
 
 
 
Ad. 2. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
 

 
Protokół Nr 4.2012 z dnia 13 czerwca 2012 roku  

 
 
 

Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół                     
Nr 4.2012 bez uwag. 
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Ad. 3.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady            

w dniu 10 sierpnia 2012 roku.                   
 
 
 

� projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2012 - 2024, 
 
 

 
Jadwiga Dic Skarbnik Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto zachodzi 
konieczność dokonania zmian w wieloletniej prognozie i w budŜecie gminy  
z uwagi na otrzymaną darowiznę w kwocie 90 tyś zł  z przeznaczeniem na 
finansowanie działań związanych z ochroną środowiska. Pozostałe zmiany 
dotyczą przeniesień między paragrafami, rozdziałami dla zabezpieczenia 
prawidłowego wykonania budŜetu oraz dostosowania załączników do 
uchwały budŜetowej..   

 
 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w wniosek. 
 

 
 

� projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy Ustka na 
2012 rok, 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto zachodzi 
konieczność dokonania zmian w budŜecie w związku z podpisaniem umowy 
darowizny w kwocie 90 tyś zł na dofinansowanie ochrony środowiska.  

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- większość tych zmian związanych jest z potencjalnie nowymi 
moŜliwościami i niŜszymi rozstrzygnięciami przetargów. To otwiera nam 
moŜliwości do kolejnych inwestycji, a zwłaszcza budowy dróg betonowych., 
na co zwracam szczególną uwagę. Na początku roku na realizację dróg 
betonowych mieliśmy kwotę 600 tyś zł, a teraz są kolejne oszczędności                
i  kwota jest wyŜsza, co jest pocieszające. 
 
 
     
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 
 

Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 

 
 
� projekt uchwały w sprawie zaci ągni ęcia kredytu bankowego 
długoterminowego , 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny Jerzy Moch 
- w jakim procencie jest sprzedaŜ działek? 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- sprzedaŜ działek jest na poziomie ok. 50 %. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- mamy juŜ 1.400 mln kredytu. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- kredytu mamy 2 mln zł, a 1.400 mln to poŜyczka na preferencyjnych 
warunkach z przeznaczeniem na budowę oczyszczalni ścieków ( na koszty 
niekwalifikowane). Na koszty kwalifikowane otrzymujemy dofinansowanie . 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- proponuję, by sprawy zadłuŜenia Gminy (poŜyczki, kredyty, zobowiązania, 
obligacje), potraktować jako odrębny temat i przeanalizować pod koniec 
roku, a teraz zaopiniować przedłoŜony projekt uchwały. 

 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- informacje o stanie zadłuŜenia, spłat kredytów, obligacji są podawane przy 
podejmowaniu uchwał  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej.  
 
 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały, 
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Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie  zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego pl anu 
zagospodarowania przestrzennego dla cz ęści obszaru 
poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym Niestkowo w gminie Ustka, 
 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- czy po uchwalenie planu nie ma zagroŜenia, Ŝe będzie kolidował ze złoŜami 
gazu łupkowego?   
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie ma Ŝadnych zagroŜeń. We wszystkich planach na terenie Gminy Ustka 
jest mowa  o potencjalnych złoŜach gazu łupkowego  
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- nie widzę przeszkód i zagroŜeń po podjęciu uchwały. 
 
 
 
Wobec braku  dyskusji, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
w/w projekt uchwały, 
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Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium  
uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Ustka, 
 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem . 

 
 
 

Wobec braku dyskusji,  Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 

 
 

 
� projekt uchwały w sprawie  współdziałania Gminy Ustka oraz 
Powiatu Słupskiego przy realizacji zadania polegaj ącego na  
przebudowie drogi powiatowej Nr 1114G od m. Przewłoka do                
m. Zapadłe, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 

 
 

 
� projekt uchwały w sprawie okre ślenia lokalizacji przystanku 
autobusowego przy drodze wojewódzkiej Nr 203  w mie jscowo ści 
Duninowo, którego wła ścicielem jest Gmina Ustka oraz 
warunków i zasad korzystania z niego, 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- sprawa 7 przystanków autobusowych w Wytownie, a zwłaszcza na trasie 
Ustka – Rowy. Co w tej sprawie poczyniono? 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wystąpiłam pisemnie do Starostwa i do dyrektora ZDP o wyjaśnienie 
niefortunnych lokalizacji przystanków. Do dnia dzisiejszego nie mam jeszcze 
odpowiedzi i nie mogę udzielić wyjaśnień.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 

 
 
 

� projekt uchwały w sprawie wyra Ŝenia zgody na 
wydzier Ŝawienie w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat 
nieruchomo ści stanowi ącej mienie komunalne Gminy Ustka, 
poło Ŝonej w obr ębie geodezyjnym Rowy,  
 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. W przedłoŜonym 
projekcie uchwały jest mała korekta polegająca na wykreśleniu wyrazu 
„kolejnych” z nagłówka uchwały i  § 1.  
 
 
 
 
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem dzierŜawy na okres 
10 lat, 
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała  pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Wójta Gminy Ustka 
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gda ńsku, 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 

 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący rady Gminy 
- w dniu 11 czerwca Pani /*/ złoŜyła skargę do Rady Gminy wzywającą Radę 
Gminy do usunięcia naruszenia prawa i podjęcia uchwał w celu 
natychmiastowego odtworzenia na koszt gminy całej sieci melioracyjnej na 
gruntach rolnych oraz niezwłocznego naprawienia i przywrócenia do 
uŜywalności wszystkich dróg gminnych, dojazdowych do gospodarstw 
rolnych. Natomiast w dniu 24 lipca Pani /*/ złoŜyła skargę o tej samej treści 
do WSA w Gdańsku.  
W dniu 09 lipca poinformowałem Panią /*/, iŜ sprawa zostanie rozpatrzona 
na najbliŜszej sesji Rady Gminy. Jednocześnie wezwałem do  
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przedłoŜenia pełnomocnictw Pani /*/ i  Panów /*/. Do dnia dzisiejszego nie 
wpłynęły Ŝadne pełnomocnictwa. W dniu 13 czerwca wystąpiłem do Pani 
Wójt o zajęcie stanowiska w sprawie skargi skierowanej do Rady Gminy.               
W dniu 03 sierpnia Pani Wójt udzieliła stosownych wyjaśnień w sprawie. 
Odpowiedź Rady będzie w formie Stanowiska Rady. Proszę Komisje                    
o zaopiniowanie   
 
 
 
Po zapoznaniu się ze skargą,  Komisja uznaje skargę Pani /*/ kierowaną do 
Rady Gminy Ustka i WSA w Gdańsku, a dotyczącą przywrócenia 
stosunków wodnych za bezzasadną. Swoje stanowisko , Komisja uzasadnia 
faktem toczących się postępowań mających na celu uzbrojenie terenów 
zurbanizowanych w kanalizację deszczową. W przypadku zmiany funkcji 
terenu rolnego na budowlany nie wchodzi „w grę” w ocenie Komisji 
przywrócenie funkcjonalności melioracji szczegółowej istniejącej dla 
terenów rolnych, lecz wykonania jej na nowo zgodnie z faktyczną funkcją 
terenu obowiązującą na dzień dzisiejszy tj. terenu zabudowanego. 
O przywróceniu funkcjonalności melioracji szczegółowej moŜna mówić na 
terenach między innymi samych skarŜących, który w dalszym ciągu 
utrzymuje funkcję rolną swoich własności.  
 

 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
w/w stanowisko. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów przyjęła  Stanowisko 
wyraŜone w opinii jak wyŜej. 
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� projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały   Nr XXIII /290/2009 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 stycznia 2009 roku w spr awie 
utworzenia stra Ŝy gminnej, 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 

 
� projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/34/20 07 Rady 
Gminy Ustka z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie okr eślenia 
zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, 
będących w zakresie zada ń własnych gminy,  
 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 

 
 

� projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V.29.20 11 Rady 
Gminy Ustka z dnia 18 lutego 2011 roku w sprawie pr zyst ąpienia 
Gminy Ustka do spółki „Wodoci ągi Ustka” sp. z o.o. i obj ęcia 
przez Gmin ę Ustka udziałów w tej spółce, 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- co będzie zawierał akt notarialny? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- akt notarialny będzie zawierał objęcie udziałów oczyszczalni ścieków                
w Ustce przez Gminę Ustka, gdyŜ formalnie nie jesteśmy udziałowcem,                      
a powinniśmy nim być. W 2005 roku podjęto decyzję, Ŝe wcześniej 
wpłacona kwota 300 tyś zł przejdzie na udziały Gminy, lecz tak się nie stało. 
W związku  z powyŜszym  staramy się, by wpłacona kwota stanowiła   nasze 
udziały. 
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Radna Danuta Kaleta 
- czy wpłata tej kwoty była na podstawie porozumienia z miastem? Czy 
moŜna cofnąć porozumienie? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- były zawarte porozumienia, lecz my ich nie cofamy, lecz szukamy swoich 
pieniędzy, by stanowiły konkretny udział w oczyszczalni.  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 

 
 

 
� projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały                          
Nr XXXI/332/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 23 grudnia  2005 roku 
w sprawie wprowadzenia opłaty administracyjnej, 
 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
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Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gmi ny.      
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 
� projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                           
w miejscowo ści Machowino.      
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 

Ad. 4. Analiza zrealizowanych dofinansowa ń i składanych 
wniosków. 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła informację o realizowanych dofinansowaniach i złoŜonych 
wnioskach zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

 
Radna Danuta Kaleta 
- jako stowarzyszenie będę składać wniosek do programu operacyjnego 
Ryby. Czy Pani Wójt przychyli się do uŜyczenia terenu  - złoŜę oficjalne 
pismo jako stowarzyszenie. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przychylę się do wszystkiego, co będzie słuŜyło mieszkańcom gminy 
Ustka. KaŜdą inwestycję, która będzie wykonywana poprę. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
 - kiedy będzie wykonywana odnoga (50 m) drogi na ul. Staffa w Przewłoce? 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- do wykonania są jeszcze dwa odcinki na ul. Staffa i Norwida. Zadania 
czekają  w kolejności na realizację.  W miarę posiadanych środków zadania 
te są realizowane. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- najwaŜniejszą inwestycją jest oczyszczalnia ścieków, którą trzeba rozliczyć. 
 
 
 
Po zapoznaniu si ę z informacj ą o realizowanych 
dofinansowaniach  i zło Ŝonych wnioskach, Komisja nie widzi 
zastrze Ŝeń i nie wnosi uwag. 
 
 
 
 

Ad. 5. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 
 

 
Przewodnicz ący Komisji przedstawił korespondencj ę, która 
wpłyn ęła do Komisji, tj.: 
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/*/  
- dot. budowy drogi dojazdowej do działki Nr 1/45 połoŜonej w m. Dębina, 
nabytej w drodze przetargu. 
 
 
 
Komisja nie widzi mo Ŝliwo ści finansowych zrealizowania 
przedmiotowej inwestycji w bie Ŝącym roku bud Ŝetowym. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko, 

 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
 
 

/*/   
- wniosek o nieodpłatne przejęcie oświetlenia ulicznego przez gminę - sieci 
oświetlenia ulicznego wybudowanego przez spółkę w miejscowości  
Machowino , działki Nr 548, 272/12 . 
 
 
 
Komisja opiniuje negatywnie w/w wniosek.  
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko: 
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Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
/*/   
- prośba o podjęcie uchwały – wydania opinii popierającej uchwałę Sejmiku 
Województwa w sprawie ogłoszenia obszaru Województwa strefą wolną od 
upraw organizmów roślinnych zmodyfikowanych genetycznie (GMO) 
 
 
 
Komisja nie widzi mo Ŝliwo ści, ani potrzeby wł ączania si ę w akcj ę 
protestacyjn ą.  
 

 
 

 
Komisja przyj ęła do wiadomości treść następujących pism: 
 
 
1. Diagnoza Lokalnych ZagroŜeń Społecznych Gminy Ustka – 2012  dot. 

skali lokalnych zagroŜeń społecznych wśród dorosłych mieszkańców oraz 
uczniów szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. 

 
2. Stowarzyszenie Właścicieli Domków Letniskowych w Rowach  – dot. 

odwodnienia i naprawy wewnętrznych dróg osiedlowych. 
 

3. Pismo Wojciecha Krasuckiego  sołtysa sołectwa Przewłoka kierowane 
do Dyrektora zarządu Dróg Powiatowych  w sprawie wykonania 
przejścia dla pieszych oraz ustawienia znaku ograniczającego prędkość do 
40 km/godzinę w Przewłoce. 
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4. PKS w Słupsku – informuje o zmianie rozkładu jazdy autobusów na 

trasie Słupsk – Rowy i Rowy – Słupsk oraz zawieszeniu kursów na 
odcinku trasy Dębina –Poddąbie – Dębina. 

 
5. Odpowiedź na zapytanie Komisji z dnia 16 maja br dot. hydroforni na 

terenie Gminy Ustka. 
 
6. Wójt Gminy Zawoja – zaproszenie na imprezy organizowane                  

w Gminie Zawoja. 
 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
-  w dniach 20 do 23 września br  planowany jest wyjazd radnych   i sołtysów 
oraz 2 Kół Gospodyń Wiejskich do miejscowości Zawoja. Częściowa 
odpłatność to ok. 300 zł. Osoby chętne proszę  o wpisywanie się na listę do 
dnia Sesji. Natomiast Koła Gospodyń zostaną wybrane w zaleŜności od 
udzielania się w organizację imprez. UwaŜam, Ŝe Koła Gospodyń powinny 
się zaprezentować zarówno ze strony artystycznej, jak i kulinarnej. 
 
- sprawa remontu Sali nard – postępowanie zostało uniewaŜnione                
z uwagi na brak środków finansowych. Wpłynęła jedna oferta, która 
przewyŜszała zaplanowane środki w budŜecie. Ponowne będzie ogłoszenie 
przetargu. 
 
– sprawa naliczania opłat adiacenckich w miejscowościach Starkowo, 
Zaleskie, Machowino - bardzo proszę podchodzić do tematu ostroŜnie                   
z uwagi na to, iŜ nie jest to temat, który moŜe być szczegółowo omawiany na 
zebraniach wiejskich. Z uwagi na występującą ochronę danych osobowych,  
opłaty naliczane są w trybie indywidualnych decyzji. Dyskusja w tym 
temacie powinna być pomiędzy osobą, która otrzymała decyzję i organem, 
który ją wydał. Myślę, Ŝe dojdziemy do porozumienia z  mieszkańcami. 
Opłaty adiacenckie naliczone są od 100 do  ca 2.300 zł . Niektóre płatności 
moŜna rozłoŜyć na raty, a w indywidualnych przypadkach moŜe nastąpić 
umorzenie. Rolnicy są zwolnieni z opłaty, natomiast pozostała grupa osób 
musi uregulować naleŜności.  Nigdzie nie ma tak, Ŝe wszystko jest za darmo. 
Są przepisy, do realizacji których jesteśmy zobligowani.  
 

 
 
 



 22 

 
Radny Jerzy Moch 
- podjąć działania dotyczące zamknięcia mostku na rz. Słupi                                
w miejscowości Machowino dla ruchu kołowego z uwagi na zagroŜenie 
bezpieczeństwa. 

 
 
 

 
 
Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                    
o godzinie 12 30  zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
  

 
 
                  Przewodniczył: 
Protokołowała                                             Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                      /-/ Wacław Laskowski 
 
 
 
 
 
 
 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy. 
 
 

 


